報名程序

1. 請進入網上登記平台,並填寫登記表格。



2. 經電郵獲取報名平台的登入名稱及密碼。

你好!威謝貴校登記參加「國際初中科學奧林匹克 2023-香港選拔賽」。以下為貴校於報名平台的登入資料。

學校名稱	學校 (全日制)
登入身份	學校帳戶
登入名稱	你登記的電郵地址
密碼	Egjmai6k
網址	https://hkage.org.hk/b5/teacher/Registration/international competition/IJSO2023App.php

3. 利用所提供的登入名稱及密碼登入報名平台。

	歡迎來到國際初中科學奧林匹克2023 - 香港選拔賽報名平台 Welcome to the Application Platform of International Junior Science Olympiad 2023 - Hong Kong Screening
登入身份 Login as:	學校帳戶 School Account (由學校提交的報名申請 Application submitted by school)
登入名稱 Login Name: 密碼 Password:	
登入 Sign in 忘記密碼 Forg	l <u>et Password</u>

4. 填寫第一部分及第二部分。

第一部分:獲提名學生資料

Part I: Information of Nominated Student(s)

第二部分:學校聲明書

Part II: School Declaration

上載區

Upload Zone

5. 於截止日期前,透過「上載區」上載已附有校長簽署及校印的「學校聲明書」。

上載區

Upload Zone

請上載已附有校長簽署及校印(因應本港2019冠狀病毒病的疫情發展,現亦接納電子簽署)的「學校聲明書」

Please upload the "School Declaration" with Principal's Signature and School Chop (In view of the development of COVID-19 pandemic situation in Hong Kong, e-signature will also be accepted now)

預覽已上載文件 Preview Uploaded Documents

上一頁 Previous Page

注意 Remarks:

1. 提交前,請確保你已上載<u>附有校長簽署及校印</u>(因應本港2019冠狀病毒病的疫情發展,現亦接納電子簽署)的「學校聲明書」。
Please make sure the "School Declaration", <u>with Principal's Signature and School Chop</u> (In view of the development of COVID-19 pandemic situation in Hong Kong, e-signature will also be accepted now), has been uploaded before submission.

2. 當報名表格已成功提交,確認信將會寄到你的電郵帳戶。如你未能收到該確認信,請你重新提交。 An acknowledgment will be sent to your email account upon successful submission of the Application Form. If you could not receive the acknowledgment, please submit again.

3. 「獲提名學生資料」及「學校聲明書」,一經提交,不得更改。

No changes of submitted "Information of Nominated Student(s)" and "School Declaration" are allowed once the acknowledgement is sent.

4. 報名表格一經提交,即表示申請者已閱讀、接受並同意遵守比賽的有關規則。
Upon submission of the application form, the applicants are deemed to have read, accepted and abided by the relevant regulations of the contest.

6. 成功提交報名表格後,確認書將經電郵寄出。